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V sídle Libereckého kraje koncem minulého týdne uskutečnila společnost EKO-KOM, a.s. už
desátý ročník konference Teorie a praxe v odpadovém hospodářství. Odborných přednášek a
prezentací se účastnilo 75 zástupců měst a obcí Libereckého kraje. Nechyběl ani náměstek
hejtmana pro životní prostředí a zemědělství Josef Jadrný, do jehož resortu toto téma patří.
Pracovníci krajského úřadu v rámci programu přítomné seznámili s Plánem odpadového
hospodářství a základními vizemi kraje v této oblasti.

„Společnost EKO-KOM vytvořila a provozuje celorepublikový systém, který obstarává třídění,
recyklaci a využití obalového odpadu. Obcím pomáhá a poskytuje informace, aby se v této oblasti lépe
orientovaly,“ uvedl náměstek Jadrný, který vyzdvihl dlouhodobou a výbornou spolupráci se
společností.

Na konferenci se hovořilo o problematice obecně závazných vyhlášek obcí o systému nakládání
s odpady nebo prioritách obcí v novém zákoně o odpadech z pohledu Svazu měst a obcí ČR.
Praktické zkušenosti z kontrol zařízení ke sběru a výkupu kovů a plnění povinností obcí ve
sběru kovů a bioodpadů od obyvatel v Libereckém kraji přidali zástupci České inspekce
životního prostředí. Došlo i na téma sběru biologicky rozložitelných odpadů ve městech a
obcích a zkušenosti se založením a fungováním dobrovolného svazku obcí zaměřeného na
společné řešení odpadového hospodářství. Stranou nezůstaly ani zpětné odběry elektrozařízení
v rámci systémů zpětného odběru společností Elektrowin a Asekol. Přednáška byla věnována
také ekonomice odpadového hospodářství v obcích ČR a Libereckého kraje. 

Jubilejní konference vyvrcholila prezentací pořádající společností nazvanou Aktivity systému
zpětného odběru obalů společnosti EKO-KOM, a.s. ve vzdělávání obyvatelstva směrem
k městům a obcím.


